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   Protokół Nr 54/23 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 27 listopada 2023 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Obrady rozpoczęto 27 listopada 2023 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 18:07 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali 

konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle,  

za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król   

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu; 

2. Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Beata Pierzchlewicz, Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych;  

4. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

5. Monika Orpel-Śmigielska, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

6. Projektant Marek Karłowski z Instytutu Badawczego IPC  sp. z o.o.- zdalnie 

7. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych Kędzierzyn-Koźle. 
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proponowany porządek posiedzenia  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 53/23 z dnia 23 października 2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako 

działka nr 41/18 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym 

Sławięcice przy ul. Naftowej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1568/9, 1566/6, 

1567/24 i 1567/25 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Koźle przy 

ul. Piastowskiej. 

7.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 788/10 k.m. 6, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Marcina Helwiga. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 53/23 z dnia 23 października 2023 r. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie protokołu nr 53/23 z dnia 23 

października 2023 r. 

 

Radny Andrzej Kopacki zgłosił problem ze sprzętem, poinformował, że w głosowaniu jest 

,,za” przyjęciem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 53/23 z dnia 23 października 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

 

 

 

Ad 4.  
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

 

Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych oraz 

projektant Marek Karłowski z Instytutu Badawczego IPC  sp. z o.o. w nawiązaniu do 

materiałów w formie pisemnej przedstawił prezentację o zadaniach ujętych do realizacji w 

kluczowym dokumencie dla gminy na wiele lat do 2030 r.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli Ireneusz Wiśniewski który zapytał z których środków będzie gmina 

korzystać oraz o zakres zadań szczególnie dot. remontów i infrastruktury, czy będą  

o tym decydować radni składając propozycje.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że zadania wskazane w rewitalizacji są na 

wiele milionów złotych, przyjęcie ww. programu wiąże się z możliwością pozyskania 

dofinansowania zewnętrznego na te cele. Wszyscy będą decydować o realizacji zadań.  

 

Jacek Król zapytał czy proces rewitalizacji może odbywać się terenach prywatnych, zapytał co 

będzie rewitalizowane na polach RSP w Kędzierzyn-Koźle w kierunku Januszkowic, są tam 

pola rolne.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć przypomniał, że dyskusje na temat kształtu 

poszczególnych obszarów analizowano bardzo dawno temu, są to wątpliwości mocno 

spóźnione bo dzisiaj ustalamy konkretne działania na obszarach wyznaczonych. .  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta potwierdził, że dyskusja odbyła się ponad rok temu, 

ustalono wtedy zakres obszaru - granice spójne, nie zamierza obecnie podejmować dyskusji 

nad konkretnymi działkami, gdyż wskazują obszar na konkretne rewitalizacje. Ale na tym 

konkretnie terenie jest ważne co jest w planie przestrzennego zagospodarowania a tam tereny 

będą potrzebowały uzbrojenia i w ramach programu rewitalizacji, można będzie pozyskiwać 

środki na uzbrojenie terenu.  

 

Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych dodała, 

że dyskusja była podejmowana ponad rok temu, gminna jest przestrzenie rozległa i mogła sobie 

pozwolić na wskazanie obszarów zdegradowanych i przeznaczonych na rewitalizację lub 

miejsc z pomysłem na ten obszar.  

 

Projektant Marek Karłowski z Instytutu Badawczego IPC  sp. z o.o. wyjaśnił, że musi być 

zachowana wspólność obszaru rewitalizacji, duże działki nie mogą być podzielone na mniejsze, 

te działki są bardzo rozległe i należało wyznaczyć ten obszar. Trudniej było wyznaczyć obszar 

gminy z uwzględnieniem limitu na 30% ludności.  

 

Andrzej Kopacki wskazał, że jest to kolejny program rewitalizacji miasta, z każdego programu 

coś powstało, cieszy go, że nie tylko gmina ale również osoby prywatne mające budynki 

strategiczne dla miasta będą mogły skorzystać. Proponuje zasygnalizować osobom prywatnym,  

zarządcom, wspólnotom, że mogą skorzystać z tej kwoty, bo jest co poprawiać.  
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć przypomniał, że na to jest już za późno, bo karty z 

zadaniami musiały być już zgłoszone wcześniej.   

  

Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych dodała, 

że wszystkie instytucje, zarządcy, spółdzielnie wiedziały o tym programie.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć potwierdził, że w czasie spotkania RSM Chemik był 

ten temat podejmowany, lecz władzom spółdzielni pomyliły się programy Budżetu 

Obywatelskiego i Programu rewitalizacji, ale dzięki interwencji mieszkańców uczestniczących 

w spotkaniu, obeznanych w temacie, przeprowadzono analizę i Spółdzielnia RSM Chemik 

złożyła wniosek.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt uważa, że należy wykorzystać wszystkie możliwości do rozwoju 

miasta, zapytał o zakres prac na starym mieście w Koźlu, co spowodowało, że teren jest do 

rewitalizacji. Również uważa, że w tym miejscu proces się będzie pogłębiał. Należy 

przeanalizować przyczynę degradacji wartościowych terenów a innych terenów nie trzeba 

rewitalizować. Po rewitalizacji uważa, że zmieni się tylko doraźnie.  

 

Odpowiedzi udzielił projektant Marek Karłowski z Instytutu Badawczego IPC  sp. z o.o., oraz 

Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych, że ten 

obszar jest przykładem, że na pewnych przestrzeniach kumuluje się degradacja, gdyż jest tam 

historia społeczna, przestrzenno-funkcjonalną oraz jest tam prowadzona polityka komunalna. 

Dysonans w przestrzeniach rewitalizacji jest na przestrzeniach w pobliżu kumulacji i 

koncentracji usług gdzie jest duża skala potrzeb. Proces nie będzie szybki.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Tomasz Scheller 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 9, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały.  

 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 41/18 k.m. 

10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice przy ul. Naftowej 

(projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  
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Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że planowana jest sprzedaż działki na rzecz 

osoby która złożyła wniosek jest to inwestor Firma Eko Okna, ok 0,5 ha. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 41/18 

k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice przy ul. 

Naftowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1568/9, 1566/6, 

1567/24 i 1567/25 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Koźle przy  

ul. Piastowskiej (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że planowana jest sprzedaż działki, w planie 

przestrzennego zagospodarowania to obszar pod tereny usługowe, teren znajduje się w Koźlu. 

 

Radny Andrzej Kopacki zapytał o dokładną lokalizację działki, czy jest nabywca.  

 

Odpowiedzi udzielił Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta wyjaśnił że dokładna lokalizacji 

działki to teren w Koźlu na osiedlu Zachód, obok wybiegu dla psów. Sieć handlowa jest 

zainteresowana zakupem, odbędzie się przetarg otwarty w I kwartale 2024 r.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1568/9, 1566/6, 

1567/24 i 1567/25 k.m. 7, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Koźle przy ul. 

Piastowskiej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kopacki  

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 11, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały.  

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 788/10 k.m. 6, położonej 

w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Marcina Helwiga (projekt uchwały 

wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że planowana jest sprzedaż działki na 

budowę mieszkaniową domków.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał czy jest dojazd do działki 

 

Odpowiedzi udzielił Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta, że jest dojazd do tej działki. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 788/10 k.m. 6, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Marcina Helwiga..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 (projekt 

uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

 

Joanna Hariasz Skarbnik Miasta w nawiązaniu do przedstawianych materiałów pisemnych 

poprosiła o pytania. Poinformowała, że w zadaniu dot. Budżetu Obywatelskiego, wpisano złą 

klasyfikację zadania, poprosiła o ujęcie w protokole, że należy zmienić zapis na prawidłowy.  
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Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o zadanie związane z monitoringiem w żłobku  

i w schronisku.  

 

Joanna Hariasz Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zmieniły się przepisy i są wymagania by w 

schronisku został założony monitoring i mocno rozbudowany. W żłobku są oszczędności na 

innych zadaniach  i monitoring zostanie z tych środków zamontowany i rozliczony.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o skreślenie zadania inwestycyjnego montaż systemu 

wentylacyjnego na Krytej Pływalni, czy zadanie jest wycofane. Czy jego realizacja przechodzi 

na rok przyszły.  

 

Dyrektor MOSiR złożył wniosek o wycofanie zadania na ten rok, nie zdąży z wykonaniem tego 

zadania. W projekcie budżetu nie ma tego zadania, lecz jeżeli będą wolne środki dodatkowe, to 

zadanie zostanie wprowadzone.  

 

Radny Fabian Pszon zapytał co zostanie wykonane w zadaniu dot. oświetlenia na osiedlu 

Blachownia.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że planowane jest wykonanie projektu 

technicznego dot. oświetlenia boiska na osiedlu Blachownia w kwocie 18000 zł. W projekcie 

budżetu jest kwota ujęta, nie wie czy wystarczy środków na realizację całego zadania. 

 

Radna Ewa Czubek w nawiązaniu do zmiany przepisów dot. montażu monitoringu w 

schronisku i wymagań do schronisku, gminy mają rok na dostosowanie się do przepisów, czy 

gmina chce zaoszczędzić , le obawia się, że monitoring nie zastąpi ludzi i ma obawy o reakcje 

na nagłe zdarzenia w schronisku, np. gdy psy się pogryzą, czy wystarczy tylko monitoring 

uważa, że niezastąpiona jest obecność człowieka. Czy gmina chce zaoszczędzić.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, że zapozna się ze szczegółami zadania, 

przepisami i na sesję przekażę szczegółową informację.  

 

Radny Andrzej Kopacki zapytał o kwoty na remont stadionu przy ul. Chrobrego w 

Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział, że w projekcie budżetu na przyszły 

rok na 2024 r. na to zadanie jest ujęta kwota 340 tys. zł.  

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał o zadania zmniejszenia wydatków:  

- dot. rozbudowy systemu monitoringu o kwotę w budżecie 350 tys. zł, czy zmniejsza się zakres 

czy przesuwa, dlaczego kwotę się zmniejsza;  

- o oszczędności na zadaniu budowa zastawki na potoku Lineta o 45 tys. zł; 

- o przyłącze wody na ogródkach działkowych w Blachowni na kwotę 170 tys. zł.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział, że jest to zadanie wieloletnie, realizują 

etap zaplanowany na ten rok, umowa jest podpisana na ten rok, planowano zafakturować kwotę 

350 tys. zł, lecz realizacja przechodzi na kolejny rok, ale inne zadania wymagają zapłaty rondo 

w Blachowni oraz remont ulicy Zaścianek i pieniądze są przesuwane na te cele. W zadaniu 

budowa zastawki na potoku Lineta, środki w tym roku są wystarczające, wystąpiły 

oszczędności w kwocie 45 tys. zł. Gmina ma wykonać przyłącze wody do działek w Blachowni 
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ale zgodnie z podpisana umową działkowcy są zobowiązani do wykonania instalacji 

wewnętrznej a kolejno gmina wykona przyłącz wody.  

 

Radny Tomasz Scheller proponuje, aby na ogródkach działkowych w Blachowni wybudować 

tam studnię głębinową, w jego oceni  to jest lepsze rozwiązanie.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział, że w tym rejonie wody głębinowe są 

złej jakości. Dlatego nie wybudują studni głębinowej lepiej jest wykonać przyłącz.  

 

Radny Tomasz Scheller uważa, że budowa ronda obok nowo budowanego mostu jest złym 

pomysłem, zapytał ile kierunków jazdy ma most. Popiera remont mostu gdyż jest potrzebny 

mieszkańcom ale rondo w tym miejscu nie było potrzebne, gdyż na moście jest ruch 

wahadłowy. Za realizacją przemawia jedynie otrzymane znaczące dofinansowanie do tego 

zadania.   

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział, że skrzyżowanie w tym miejscu było 

to połączenie z czterema drogami, poleczenie tych dróg było niebezpieczne a rondo wpłynie na 

poprawę bezpieczeństwa jazdy i usprawni ruch w tym miejscu.  

 

Radny Jacek Król uważa, że najpierw gmina powinna doprowadzić wodę na ogródki działkowe 

a kolejno działkowy  powinni wykonać wewnętrzny przyłącz.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział, że pomiędzy gminą a działkowcami 

została podpisana taka umowa. Gmina wykona ten przyłącz, ale najpierw działkowcy musza 

wykonać instalację, bo inaczej wydatek będzie nieużyteczny i niecelowy, jak nie będzie 

rozprowadzania wody. Działkowcy złożyli wniosek o dofinansowanie, w przyszłym roku 

będzie realizacja zadania. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  
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Joanna Hariasz Skarbnik Miasta w nawiązaniu do przedstawianych materiałów pisemnych 

oraz załączonych sześciu zarządzeń,  poprosiła o pytania. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Ad 10.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Członkowie komisji przeprowadzili dyskusję dotyczącą pożaru odpadów przy  

ul. Chełmońskiego. 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział, że nie może w tej chwili zdradzać 

szczegółów postępowania. Nie ma informacji dot. zanieczyszczeń. Gmina prowadzi dwa 

postępowania administracyjne dot. gromadzenia odpadów na terenie gminy. Powiat również 

prowadzi dwa postępowania na terenie powiatu.  

 

Ad 11.  

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć  podziękował za udział w komisji i zakończył obrady 

o godz. 18:07 tego samego dnia. 

 
 


